
شنبه 21 تیر 1399 ،19 ذی القعده 1441 ،11 جولای 2020، شماره 23526

EGHTESAD-KISH.IR
جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

اقتصاد کیش -  دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی شــایعات مبنی بر 
»واگذاری بخشهایی از سواحل جنوبی کشور و جزیره کیش به چینی ها« را تکذیب کرد. 

به گزارش اقتصاد کیش  دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، این دبیرخانه 
در پی انتشار شایعاتی مبنی بر واگذاری بخش هایی از سواحل جنوبی کشور و جزیره کیش به 
چینی ها توضیحاتی را منتشر کرد که بر اساس این اطلاعیه اعلام شده است: »این اخبار هیچ 
منبع و منشاء مستندی ندارد و سوابق این کذبیات به صفحاتی متعلق به افراد وابسته به بیگانگان 

در فضای مجازی بوده که به دفعات تکذیب شده است.
در این اطلاعیه تاکید شده است: حفظ استقلال و تمامیت ارضی کشور بر همه اهداف 
ارجحیت داشته و دارد و تمامی ارکان نظام و به تبع آن همه بخش های دولت در همین راستا 
قدم برمی دارند. همانطور که در صحبت های ســخنگوی دولت هم تاکید شــد در قرارداد ٢٥ 
ساله با چین هیچ مساله محرمانه ای وجود ندارد و تاکنون هیچ قراردادی برای واگذاری زمین 

و بندر نداشته ایم.
در ادامه این اطلاعیه آمده اســت: در شرایط سخت کنونی که دشمنان نظام در پی ایجاد 
گسست میان مردم و بهره برداری به نفع خواسته های نامشروع خود در مقابل توفیقات بزرگ 
نظام مقدس جمهوری اسلامی در جهان هستند، بی تردید تقویت انسجام و همبستگی و تزریق 
امید به آحاد مردم در جامعه حسب فرمایشات رهبر معظم انقلاب جز مهمترین اهداف سازمان 
های مناطق آزاد کشــور اســت.  انتظار می رود رســانه ها نیز همگام و همراه با سایر بخش ها 
در راســتای تنویر افکار عمومی و جلوگیری از تشویش اذهان مردم عزیز فعالانه و مسئولانه 

اقدام کنند.

تکذیب واگذاری بخش هایی از 
سواحل جنوبی و جزیره کیش به چین

برگزاری رزمایش بزرگ پدافند دفاع دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد اعلام کرد؛
زیستی مقابله با ویروس کووید19 

در جزیره کیش
به گزارش اقتصــاد  کیش، رزمایش 
بزرگ پدافند دفاع زیستی مقابله با ویروس 
کووید19 در کیش با حضور غلامحســین 
مظفری رئیس هیئــت مدیره و مدیرعامل، 
معاونین و برخی از مدیران ســازمان منطقه 
آزاد کیش، شــهداد کنــاری فرمانده ناحیه 
مقاومت بسیج سپاه کیش، علی اصغر جمالی 
فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش 
و دیگر دســتگاه های اجرایی مســتقر در 
ایــن منطقه با محوریــت پویش همگانی 
در اســتفاده از ماسک و ضد عفونی اماکن 
عمومی "پارک ها، سواحل، مراکز عمومی" 

برگزار شد. 
در ابتدای این رزمایش غلامحســین 
مظفری رئیس هیئــت مدیره و مدیرعامل 
ســازمان منطقه آزاد کیش، با گرامی داشت 
یاد و خاطره تمام شهدای عزیز و گرانقدر و 
آرزوی سلامتی و صحت برای رهبر معظم 
انقلاب اســلامی گفت: در ســایه رهبری 
معظم له و بهره گیری از ظرفیت های خوب 
نهادهای مردمی به منظور کمک به اقشــار 
مختلف جامعه می توانیم گام های موثری 
را برا پیشرفت و آبادانی ایران عزیز برداریم. 
غلامحسین مظفری بر اهمیت نقش 
بسیج مستضعفین در طول چهار دهه گذشته 
از انقلاب اســلامی اشاره داشت و افزود: با 
حضور بســیج مســتضعفین در کنار مردم 
ایران، موفق شــدیم از شرایط های سخت 

و بحرانی کنیم. 
مظفری در خصوص شرایط سختی 
که در دنیا از جمله ایران عزیز حاکم شده و 
متحمل تحریم های ظالمانه دشمنان هستیم 
تصریــح کرد: با وجــود بارقه ای از امید در 
کشور با همکاری و همراهی همه کسانی که 
دلبسته نظام هستند مشکلات را حل می کنیم 
و نمونه ای برای عبور از بحران و سختی ها 

خواهیم بود.
وی در رابطه با اقدامات پیشگیرانه از 
شیوع ویروس کووید19 در کشور از جمله 
جزیره کیش خاطر نشــان کرد: با مشارکت 

گسترده بســیجیان، نیروهای زحمت کش 
هلال احمــر، نیروهای نظامی و انتظامی از 
جمله مردم، ســازمان منطقــه آزاد کیش و 
شرکت های وابسته کمک کردند تا آرامش 
و امنیت اجتماعی را در این منطقه حفظ کنیم 
و به عنوان یک الگو و نمونه موفق در مبارزه با 
شیوع ویروس کرونا در کشور؛ جزیره کیش 
مطرح شود و برند جزیره کیش خوشبختانه 

به خوبی حفظ شد و ارتقا یافته است. 
رئیس هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد 
کیش با بیان این که در مرحله جدید، رعایت 
تمام پروتکل های بهداشــتی در دستور کار 
این سازمان قرار گرفته است تاکید کرد: در 
شــرایط فعلی و اقتصاد حاکم بر جامعه و 
جزیــره کیش که اقتصاد آن بر مبنای تردد و 
رفت و آمد است از اقتصاد و معیشت مردم 

مراقبت و صیانت می کنیم. 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش 
یــاد آوری کرد: با رعایــت تمام پروتکل 
های بهداشتی و نظارت بر رعایت ضوابط 
ابلاغ شده می توانیم مانع از تعطیلی مجدد 
"دســتگاه هــای اجرایی، بــازار، مجموع 
اقتصــادی و فعالان اقتصــادی" در جزیره 

کیش باشیم و این مهم محقق نمی شود مگر 
این که همه ما در کنار هم تلاش کنیم.

مظفری در ادامه افزود: این یک وظیفه 
و رسالت انسانی و اخلاقی است و می توانیم 
با هدف فرهنگ ســازی بر رعایت ضوابط 
بهداشتی ابلاغ شده از سوی شورای سلامت 
کیش تلاش کنیم و سازمان منطقه آزاد کیش 
و مجموعه های مرتبط با افرادی که ضوابط 
بهداشتی را رعایت نمی کنند برابر مقررات 

با آنان برخورد قانونی خواهد شد.
شهداد کناری فرمانده ناحیه مقاومت 
بسیج ســپاه کیش ضمن گرامی داشت یاد 
و خاطره دو شــهید والامقام مدافع سلامت 
استان هرمزگان گفت: با توجه به عدم رعایت 
برخی از پروتکل های بهداشتی در سراسر 
کشــور این ویروس در سطح جزیره کیش 
شیوع پیدا کرده و با لبیک به دستور فرمانده 
کل قوا " ویروس کرونا تمام نشــده است" 
سازمان بسیج مســتعضفین از دوشنبه در 
سراسر کشور رزمایش پدافند دفاع زیستی 

را آغاز کرده است.
شــهدا کنــاری افزود: بــا همدلی و 
هماهنگی که در کیش وجود دارد با حضور 

تمام نیروهای لشکری کشوری و حمایت 
و پشتیبانی سازمان منطقه آزاد کیش شاهد 
برگزای این رزمایش بزرگ در جزیره کیش 

هستیم.
کناری خاطر نشــان کرد: در مرحله 
نخســت مقابله با ویروس کرونا در کیش با 
مدیریت هوشمندانه و مدبرانه و با برگزاری 
جلسات شورای سلامت و مدیریت بحران 
ســازمان منطقه آزاد کیش شاهد اقدامات و 
عملکرد موثری در کنتــرل بیماری کرونا 
بودیــم که این اقدامات به عنوان الگویی در 

سطح کشور مطرح شد.
شایان ذکر است رزمایش بزرگ پدافند 
دفاع زیستی مقابله با ویروس کووید19 در 
کیش به مدت دو هفته ادامه خواهد داشت 
و در طول این دو هفته با توزیع ماســک و 
ژل ضد عفونی کننده دست و ایجاد پویش 
همگانی در استفاده از ماسک و ضد عفونی 
اماکن عمومی "پارک ها، ســواحل، مراکز 
عمومی" به صورت گســترده و همچنین 
نظارت و کنترل در رعایت ضوابط بهداشتی 
میان اقشار مختلف جامعه در دستور کار قرار 

گرفته است.

  اقتصاد کیش -  با حضور نیروهای نظامی و انتظامی، بسیجیان، جمعیت هلال احمر و با حمایت و پشتیبانی سازمان منطقه آزاد کیش رزمایش 
بزرگ پدافند دفاع زیستی مقابله با ویروس کووید19 در جزیره کیش برگزار شد 

اقتصاد کیش - واگذاری جزایر قشم و کیش به چینی ها« شایعه ای است که هرازگاهی 
در فضای مجازی و شــبکه های ماهواره ای مطرح شده و بر سر زبان ها می افتد و به بحث های 

درون تاکسی و دورهمی ها تبدیل می شود.
بــه گــزارش اقتصاد کیش  به نقــل از روزنامه ایران، مشــکلات اقتصادی و آثار 
تحریم های اقتصادی هم ســرعت نشــر این شــایعات و باورپذیری آنها در بین مردم را 

افزایش داده است.
به سراغ »فریدون همتی« استاندار هرمزگان رفتیم و پاسخ او را درباره شایعه های واگذاری 
قطعی کیش و قشم به چینی ها جویا شدیم. استاندار هرمزگان می گوید: شایعه واگذاری جزایر 
کیش و قشم حرف های بی ربط و بیهوده ای است. ایران هم مانند دیگر کشورها، اهداف کوتاه 
و بلند مدت برای توســعه مناطق مرزی و جزایر خود دارد که یکی از این سیاســت ها جذب 

سرمایه گذار خارجی است ولی این اتفاق هم قوانین و ضوابط خاص خودش را دارد.
وی تأکیــد می کند: هر ســرمایه گذار خارجی که بخواهد به صورت مســتقل یا با 
مشــارکت ایرانی ها در مناطق آزاد ما ســرمایه گذاری کند در جمهوری اســلامی ایران 
چارچــوب قانونی دارد و قانون ما بــه هیچ وجه اجازه واگذاری قطعی حتی یک متر از 

خاک مان را نمی دهد.
استاندار هرمزگان خاطرنشان می کند: این شایعه سازی ها با هدف ایجاد تشویش در میان 
مردم صورت می گیرد و مســئولان برای روشــن شدن افکار عمومی باید همه چیز را به شکل 
شفاف و صادقانه به مردم بگویند. من به عنوان استاندار اگر در مناطق آزاد هرمزگان یا سرزمین 
اصلی آن قرارداد سرمایه گذاری بزرگی بسته شود به صورت شفاف به مردم اعلام خواهم کرد.

وی تأکید می کند: مردم نگران نباشند اگر هم سرمایه گذاری وارد این جزایر شود به منزله 
بخشیدن بخشی از خاک عزیزمان نیست و ما اصلًا نباید اجازه بدهیم چنین تصور غلطی شکل 
بگیرد. وی تصریح می کند: ما نباید با این حرف های بیهوده ســد راه سرمایه گذاری در مناطق 
آزاد شویم و اتفاقاً ما باید مشوق هایی را برای سرمایه گذار خارجی بگذاریم چون وقتی سرمایه 
خارجی وارد شــود به دنبال آن دانش فنی و تکنولوژی و اشتغالزایی هم می آید و صادرات نیز 

رونق می گیرد.
یک متر از کیش زیبای مان را به کسی نمی دهیم

»غلامحســین مظفری مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش هم به »ایران« می گوید: 
متأســفانه دشــمنان این شــایعه ها را هر چند ماه به طرز ماهرانه ای منتشر می کنند تا به 
اهداف مشخص خود برسند. در سال گذشته که این شایعه خیلی برسر زبان ها افتاده بود 
بالاخره مجبور شــدیم از پلیس فتا کمک بگیریم. پس از پیگیری های پلیس فتا مشخص 
شــد سرمنشأ این شایعه یکی از سایت های منتسب به سلطنت طلبان در خارج از کشور 
اســت. امســال هم در شرایطی که از یک ســو با تحریم های ظالمانه و از سوی دیگر با 
کرونا در گیر هســتیم، این شــایعه را بار دیگر داغ کرده اند ولی قاطعانه می گویم هیچ 

بحثی در این مورد نبوده است.
مدیرعامل منطقه آزاد کیش تأکید کرد: عاملان انتشــار این شایعات هر وقت که زمان را 
مناسب می دانند موضوع را برای ایجاد نگرانی و اضطراب مردم مطرح و این واگذاری را قطعی 
اعلام می کنند در حالی که این شایعه از اساس کذب بوده و هیچ مبنایی ندارد. وی خاطرنشان 
کرد: کشــور ما قانون دارد، حســاب و کتاب دارد مگر می توان دو جزیره را همین طور به یک 
کشور دیگر داد. کیش منطقه آزاد است و نمی توان حتی یک متر از زمینش را به یک نفر خارجی 
فروخت البته ما از همه سرمایه گذاران داخلی و خارجی که بخواهند در کیش سرمایه گذاری 

کنند، استقبال می کنیم.
وی تصریح کرد: هر کشوری می تواند قراردادهای بلندمدت پنهانی داشته باشد ولی به 
مردم اطمینان می دهم چنین قراردادی برای کیش نداریم.وی تأکید می کند: شفاف ســازی در 

قراردادها می تواند از اشاعه چنین حرف هایی جلوگیری کند.

تکذیب می شود 
استاندار هرمزگان و مدیر عامل کیش:

اقتصاد کیش -  اولین نشست تخصصی کارگروه دائمی مالیاتی فعالان اقتصادی مستقر 
در مناطق آزاد با حضور مدیر نهادهای مالی دبیرخانه شورایعالی، نمایندگان مستقل سازمان 
هــای مناطق آزاد، نمایندگان فعالان اقتصادی مناطق و صاحنظران مالیاتی به صورت ویدئو 

کنفرانس برگزار شد. 
در این کارگروه که به تاکید مشاور رییس جمهور و دبیرشورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی برگزار شــد، بر لزوم هماهنگی، پیگیری و رفع موانع و مشکلات فعالین اقتصادی 
مســتقر در مناطــق آزاد در خصوص بهره مندی از معافیت مالیاتــی موضوع ماده 13 قانون 

چگونگی اداره مناطق آزاد و بند سوم ماده ٥٢ قانون مالیات بر ارزش افزوده تاکید شد.
همچنین بررسی و آسیب شناسی قوانین و مقررات خاص مالیاتی مناطق آزاد و نحوی 
اجرای آنها، دریافت نقطه نظرات و مشــکلات مالیاتی فعالان اقتصادی و حل آنها در تعامل 
با سازمان امور مالیاتی، تدوین و پیشنهاد دستور العمل جدید مالیاتی جهت ابلاغ و اجرا در 
مناطق آزاد، پیگیری تصویب آیین نامه موضوع ماده 13 قانون چگونگی اداره مناطق آزاد در 
مجلس شورای اسلامی و سایر موارد مرتبط از دیگر موضوعات مطرح شده در این نشست 

بود که مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

برگزاری اولین کارگروه دائمی 
مالیاتی فعالین اقتصادی 

مستقر در مناطق آزاد

بیمارستان ۵۳۱تختخوابی بندرعباس 
تا پایان سال به بهره برداری می رسد

استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش - اســتاندار هرمزگان از به کارگیری تمامی امکانات و تأمین منابع برای 
تکمیل بیمارستان ٥31 تختخوابی بندرعباس تا پایان سال جاری به عنوان پروژه ای شاخص 

و بسیار مهم در هرمزگان خبر داد.
فریدون همتی در نشست بررسی آخرین وضعیت بیمارستان های در دست ساخت در 
اســتان هرمزگان، عنوان کرد: از بین مجموعه پروژه های بزرگ و مهمی که در استان در حال 
اجراست، پروژه بیمارستان ٥31 تختخوابی بندرعباس به عنوان مهمترین طرح و مطالبه مردم 

استان، برای تأمین اعتبار و تکمیل تا پایان سال جاری، معرفی شده است.
وی ادامه داد: بر این اساس رئیس جمهور به سازمان برنامه و بودجه کشور دستور دادند 
که هم حمایت و هم تأمین مالی مورد نیاز این طرح انجام شــود که تا پایان ســال جاری این 

پروژه تکمیل شود.
استاندار هرمزگان افزود: به لطف خداوند متعال و با استفاده از روحیه ریسک پذیری و 
بسیج همه امکانات و منابع و نیروی انسانی و تشکیل کارگروه به منظور پیگیری این پروژه، 

امیدواریم ساخت این بیمارستان تا پایان سال جاری به اتمام برسد.
همتی تصریح کرد: این پروژه یکی از بزرگ ترین گام ها در راســتای رفع دغدغه مردم 
استان در حوزه سلامت و درمان خواهد بود و هر هفته جلسه ای برگزار خواهد شد و شخصاً 

مسائل این پروژه را با حضور معاون عمرانی و دیگر مدیران مربوطه پیگیری خواهم کرد.
وی گفت: به موازات آماده کردن ساختمان و مجموعه، نیروی انسانی و تجهیزات مورد 
نیاز این بیمارستان از دستورکارهایی است که دانشگاه علوم پزشکی باید منظم برنامه ریزی 
کند که با تکمیل پروژه بتوانیم به صورت کامل بیمارستان ٥31 تختخوابی را که یکی از کارهای 

بزرگ در استان هرمزگان است، افتتاح کنیم.
استاندار هرمزگان با اشاره به پروژه بیمارستان دوم میناب، خاطرنشان کرد: این بیمارستان 

نیز با برنامه ریزی مناسب باید تا پایان خرداد ماه سال آینده آماده بهره برداری شود.
همتی اظهار داشت: در بیمارستان شریعتی بندرعباس نیز از اول مرداد تا نهایت ٢۰ مرداد 
ماه سال جاری تست و آزمایش شروع به کار بیمارستان انجام و از آخر مرداد ماه پذیرش بیماران 

در این بیمارستان با نصب تجهیزات و استقرار نیروی انسانی انجام خواهد شد.
وی اضافه کرد: دیگر پروژه نیز بیمارستان نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
در بندرعباس با ظرفیت 1۰۰ تختخواب و با پیشرفت فیزیکی 9۰ درصدی است و پیگیری ها 
و مکاتباتی صورت گرفته و در تلاش هستیم که این پروژه نیز تا پایان فصل تابستان سال جاری 

آماده و به ظرفیت درمانی بندرعباس و استان اضافه شود.
استاندار هرمزگان بیان داشت: بیمارستان ستاره خلیج فارس نیز در بندرعباس در حال 
ساخت است که این پروژه با زمان بندی و برنامه ریزی انجام شده در سه ماهه اول سال آینده 
به بهره برداری می رســد.همتی تاکید کرد: مناقصه بیمارستان کودکان بندرعباس نیز باید هر 

چه سریع تر توسط دانشگاه علوم پزشکی برگزار شود که کار این پروژه نیز سرعت گیرد.
وی افزود: از ابتدای دولت دوازدهم، گام بسیار بزرگی توسط دولت در راستای توسعه 
و افزایش امکانات بیمارستانی در هرمزگان برداشته شده است و در بسیاری بخش ها با تکمیل 
بیمارستان های موجود در شهرستان ها، ایجاد بخش های دیالیز، توسعه اورژانس ها، افزایش 
تخت در مجموعه بیمارستان های استان، پروژه های مهمی طی سه سال اخیر به بهره برداری 
رسیدند.استاندار هرمزگان یادآور شد: کاری که در دولت دوازدهم برای استان هرمزگان در 
بخش درمان و بیمارستان انجام گرفته با آمار و ارقام، قابل مشاهده است و یک کار بی سابقه حتی 
از نظر سرعت و زمان بهره برداری از این پروژه هاست و این اتفاق مهم و بزرگی بود که با توجه 

ویژه دولت و تلاش و پیگیری که مدیریت استان داشته است در حال به ثمر نشستن است.

شمار قربانیان کرونا در هرمزگان 
به ۳۵۶ نفر رسید

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

اقتصاد کیش - مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: با 1۷ فوتی 
جدید مبتلا به کرونا، شمار فوتی ها در هرمزگان به 3٥۶ نفر افزایش یافت. 

دکتر فاطمه نوروزیان صبح روز گذشته )٢۰ تیرماه( در جمع خبرنگاران، افزود: اکنون 
۴93 بیمار مبتلا به کرونا در بیمارستان های استان بستری اند که از این شمار  ۷9نفر در بخش 

مراقبت های ویژه )آی. سی. یو( بستری هستند و حال ۴۶ نفر وخیم است.
وی اضافه کرد: تاکنون ۴٢ هزار و ۷91 آزمایش کووید 19 در استان انجام شده است.

نوروزیان در پایان خاطرنشان کرد: استفاده از ماسک به ویِژه در مکان های شلوغ، رعایت 
فاصله فیزیکی و پرهیز از شــرکت در تجمعات و مراســم ها از توصیه های مهم مدیر روابط 

عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به مردم است.

اقتصاد کیش - معاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای وزارت کشور 
گفت: در خصوص اسناد توسعه ای برای جزایر هرمزگان ۷۰ تکلیف تعیین شده بود که 

٥۷ درصد پیشرفت داشته است. 
بابک دین پرست در نشست مدیران ارشد وزارت کشور با معاون اول رئیس جمهور 
به تنظیم اســناد توســعه ای برای استان ها اشاره کرد و گفت: در چند استان این طرح ها به 

صورت مشخص دنبال شد و شهر به شهر بازدید کرده و اسناد خوبی تنظیم شد.
وی ادامه داد: در خصوص اسناد توسعه ای برای جزایر هرمزگان ۷۰ تکلیف تعیین 

شده بود که ٥۷ درصد پیشرفت داشته است.
وی با اشــاره به اینکه همچنین پیشــرفت سامانه های مرتبط با حوزه قاچاق نیز در 
حدقابل قبولی است، تصریح کرد: اقدامی که در طول یک سال گذشته انجام شده است با 
اقدامی که در طول ۷ سال قبل از آن صورت گرفته اصلا قابل مقایسه نیست و مشخصات 

٥دستگاه تعللل کننده نیز برای اقدام قانونی معرفی شده است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور آزادسازی سواحل 
و بستر دریای خزر، دریای عمان و خلیج فارس را یکی دیگر از اقدامات بی بدیل دولت 
دوازدهم برشــمرد که با دســتور وزیر کشور آغاز  و با جدیت و بی وقفه در حال پیگیری  
است و اظهار کرد: رصد دقیقی از 3هزار و ۶۶۸ کیلومتر از اراضی ساحلی کشور در طول 
یکســال با مدیریت استانداران نوار ساحلی شــمالی و جنوبی کشور انجام شد و تمامی 
تصرفات غیرقانونی را در این مســیر شناسایی کردیم که 339 کیلومتر تصرف غیرقانونی 
در طول ســاحلی  معادل ۴هزار و 3۴٢ هکتار در ســطح مجاور ساحل، برای اولین بار در 

کشور معین شد.
وی خاطرنشــان کرد:  از دیگر اقدامات مهم انجام شــده در وزارت کشور، تعیین 
تکلیف 11 هزار کانتینر و 1۰٥ هزار تن کالای فله ای بلا تکلیف در بندر شــهید رجایی 
بود که با دســتور وزیر کشــور پیگیری شــد وامروز 9 هزار و ۴۰۰ کانتینر بعد از 1٢سال 
تعیین تکلیف شــده است. همچنین وضعیت ٢هزار و ۶1۴ دستگاه خودروی بلاتکلیف 

در گمرکات خوزستان، بوشهر و هرمزگان  پیگیری و با مصوبه دولت به نتیجه رسید.

پیشرفت ۵۷ درصدی اسناد 
توسعه ای جزایر هرمزگان 


